
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 2 oktober 2016

Aanwezig: Aderik, Aiko, Alexander, Andreas, Arne Jansen, Arne Van Den Kerchove, Arno (vanaf 22.47u),
Carolyne, Dries, Fanne, Jari, Karim, Lien, Lisa, Lise, Nele, Quentin, Sander, Siebe, Simme,
Yanice

Verontschuldigd: Mariska, Tine

Afwezig: Denis

Waarnemer: Milko

De vergadering wordt geopend om 22u05.

Goedkeuring Agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes EJWiekent

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Dries vragen circusinitiatie Cultuur Nee
Kelder inventariseren Materiaal Ja
Uitzoeken badjassen en sjaals WG Winawear Mee bezig
Poster Cultuurreis maken en afdrukken Cultuur Ja
TAP-poster maken Jari Ja
Informatienota vrijwilligers op site plaatsen Webteam Ja
Activiteitenfiches LOKO maken activiteitenpostenverantwoordelijken Nee
Rondgaan TAP-kaarten aangeduide personen Nee

Vergeet bij het rondgaan met de TAP-kaarten zeker niet hun lidnummer, naam en bureau ergens op te schrijven
als je er een verkoopt. Andreas heeft al een mail met info gestuurd naar alle proffen, zodat ze al weten wat het
inhoudt. Er moet toch nog worden langsgegaan, want veel proffen vergeten dat. Als er proffen zouden zijn die 30
euro te veel zouden vinden, kan je ze ook een gewone lidkaart proberen te verkopen.

Mededelingen

• Er heeft iemand een mail gestuurd naar het Wina toneel om te vragen of hij mag meespelen, maar hij is
geen lid. Er werd geantwoord dat dat alleen voor mensen is die lid zijn of een Winarichting studeren, dus
zal hij wel antwoorden als dat toch zo is. Hij kan wel aan de mailinglijst toneelinteresse worden toegevoegd
en worden uitgenodigd op het infomoment.
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Raden

StuRa

Niemand van de aanwezigen op de PV heeft deze vergadering bijgewoond.

LOKO AV

• De begroting is goedgekeurd. Er werd 20 000 euro bespaard op stafmedewerkers.

• Om uit te zoeken hoe er best een universiteitsbrede verzekeringspolis wordt aangegaan is er een overzicht
van al onze activiteiten nodig. Er is een lijstje gemaakt van activiteiten waarvan een fiche moet worden
gemaakt, met daarbij de post/persoon die dat het beste kan doen. Eestandjes en BBQ’s zijn samengenomen.
De lijst komt op facebook en er zal een google docs gemaakt worden om de fiches in aan te vullen. Het
vak ‘financieel’ mag je openlaten, dat vult Fanne in, want die heeft de begrotingen. Als je de datum niet
meer precies weet is de weekdag ook goed, want het gaat over de activiteiten van vorig jaar. De datum voor
opbouw en afbraak is vooral belangrijk voor activiteiten waarbij de opbouw meerdere dagen duurt, zoals de
24 urenloop.

• Er komt een extra engagements-AV eind november. Vorig jaar werd bij LOKO al afgesproken om rond de
paasvakantie zo’n AV te houden om met de oude en nieuwe presidiumploegen te kiezen welke activiteiten we
het volgende academiejaar zeker willen organiseren. Waarom er precies een extra AV nodig is in november,
is niet helemaal duidelijk. Bovendien zijn de meeste opkomende ploegen dan ook nog niet bekend.

Studentenbeleid WV

• Het nieuwe circulatieplan is besproken. Voorlopig mogen mensen met een kot in een autovrije zone nog
verhuizen. In de toekomst moeten er misschien enkele verhuiszondagen komen, zodat dat enkel op die
momenten kan. Er is ook een probleem voor feestzalen, bv. Albatros, die in zo’n zone gelegen zijn om het
gerief tot daar te brengen, maar daar wordt nog een oplossing voor gezocht. Gasboetes worden uitgesteld
tot november, want eerst volgt er nog een fietsentelling rond het station om te zien of er wel genoeg
reglementaire plaatsen zijn om je fiets te stallen.

• De oktobercampagne heeft als thema voordinken, met als doel dit fenomeen wat in te perken. Ze zijn nog
op zoek naar een leuke grote actie, want voorlopig zijn er enkel kleine ideeën. Zo kan men aan fakbars
vragen om vroege promo’s te houden, er kan een tombola worden georganiseerd met bandjes als je vroeg
ergens bent of men kan met snuffelaars rondgaan op de Oude Markt en nuchtere studenten belonen.

• De prijzen van de Almamaaltijden worden elk 10 tot 20 cent duurder, omdat het ook voor Alma meer kost
ze te bereiden. LOKO heeft daar begrip voor, maar het moet wel goed gecommuniceerd worden naar de
studenten. De 2 duurste categorieën zijn samengevoegd, zodat er nu maar drie categorieën zijn. LOKO wil
ijveren om de gezonde maaltijden het goedkoopst te maken, in plaats van de maaltijden die het goedkoopst
zijn om te bereiden.

Sport WV

• Het plan van de 24 urenloop is opnieuw uitgelegd. Ons loopstandje staat toch op dezelfde plaats als vorig
jaar, want de bouwwerken gaan niet door. Ons eetstandje staat ook op hetzelfde stukje. Er zal dit jaar
een neutrale supporterszone komen, zodat er niet overal boegeroep klinkt. Verder zullen er minder shiften
zijn, omdat de massageshiften worden afgeschaft wegens wisselend succes. De kringen mogen dit nog wel
zelf regelen, o.a. VTK en Apolloon hebben hier al interesse in. Vrije verenigingen zonder goed doel zullen
de dubbele prijs moeten betalen voor hun loopstand en krijgen geen voorrang op de kringen. Bovendien
moeten ze ook wat shiften draaien.

• Survival of the student valt op 19 april.
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• We hebben onze velden voor de IFB-trainingen nog niet doorgekregen, die volgen nog. Afwezig zijn kan echt
niet, dus moeten we het op voorhand laten weten als we niet kunnen. De finale van IFB is gepland voor 17
mei.

• De kalender van Wednesday sport fever is bekendgemaakt. Een paar studenten van de UCLL organiseren
dan initiaties in verschillende sporten die gratis te volgen zijn met een sportkaart.

Scientica AV

• De begroting is goedgekeurd mits enkele kleine aanpassingen. De kringensteun zal ongeveer 440 euro
bedragen.

Scientica AKV

• Het systeem voor de verdeling van het geld voor de jobfair wordt wat veranderd. Van de totale inkomsten
worden eerst de algemene kosten betaald, vervolgens krijgt elke kring een bepaald bedrag (150 euro lijkt
voor Wina wel in orde) en de rest gaat voor 100% naar de kring die het bedrijf binnengehaald heeft. Als
we dit systeem zouden toepassen op de situatie van vorig jaar, zouden wij 300 euro meer gekregen hebben,
Geos ook wat meer, Chemika ongeveer hetzelfde en de rest minder, wat logisch is want zij hebben toen niks
gedaan. Er wordt nog gezocht naar een verantwoordelijke voor de activiteit.

Update PR

We hebben al 3 grote contracten, met Argenta, ASML en Delaware. Die van Argenta en ASML zijn beide ter
waarde van 1300 euro (allemaal voor ons, want ze komen niet naar de Jobfair). Daarnaast zijn er ook nog een
aantal kleinere bedragen binnengehaald.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Inschrijvingsstand

Er is de eerste dag een probleem geweest met geld dat ontbrak, omdat sommige guidogidsen of zwanenboeken
nog niet betaald werden. Het geld van de zwanenboeken kan nog wel teruggevraagd worden. Bovendien zat er de
tweede dag 100 euro te veel in de kassa, dus dat compenseert. Verder waren er ook een paar shifters niet komen
opdagen, maar voor de rest is alles vlot verlopen. We hebben al 3780 euro aan leden, wat 380 euro meer is dan
begroot. Verder hebben we ook 700 euro aan ereleden, wat 200 euro meer is dan begroot. Er zijn nog een zestal
ereleden die nog niet hebben betaald. Het kan zijn dat de verzekering omhoog moet als we met zo veel leden
zijn. Fanne heeft daar al voor gemaild. De eetstand heeft 55 euro boven begroting gedraaid. Er zijn dit jaar wel
Winastickers vergeten in de goodiebags, maar er worden er morgen meegenomen naar de cantus om daar uit te
delen.

EJW @Oude Markt

Er was een erg grote opkomst, dus het was druk in de Plaza. Daardoor hadden meer mensen de neiging om wat
sneller weg te gaan, aangezien het daar dus erg lawaaierig was. De blijvers waren wel erg enthousiast. Er is 50
euro meer dan begroot uitgegeven.

Spelletjesavond

De activiteit zelf ging goed, maar we zijn achteraf wel wat shotglaasjes kwijtgeraakt. Ze zijn op de Winagang
aangekomen en hebben daar o.a. bij de microgolf gestaan, maar nu zijn ze verdwenen. De activiteit heeft 69 cent
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onder begroting gedraaid.

Ouwzakkenreceptie

Plots stonden er mensen die de living hadden gereserveerd (wij waren dat vergeten), maar die zijn dan in het zijkot
gaan zitten. De living zat goed vol en het was gezellig. Er is wel een krat wijn dat eigenlijk niet inbegroot was,
opengedaan. De activiteit draaide 16 euro boven begroting, maar de wijn moet daar wel nog worden ingerekend.

Pré-bar baseball

Het verliep goed, team Lisa is gewonnen. Ze zijn wel vergeten water aan te kopen. Er werd 15 euro meer
uitgegeven dan begroot (meer drankbonnetjes dan verwacht).

Safaribar

We moesten 80 euro dopselgeld betalen voor de Safari, die we gingen halen uit de winst die we maakten uit de
jenever. Verder is de prijs van de safari verhoogd om een gratis vat te kunnen geven. De safari is opgeraakt,
maar de jenever niet. Er zijn 6,5 vaten opgedronken. Het was over het algemeen druk en tof, tot er iemand
door het raam viel. De kosten voor het raam worden doorgerekend naar de persoon die gevallen is, zijn familiale
verzekering zou dat normaal gezien moeten dekken. Wij als organisator zijn wel mee verantwoordelijk gesteld,
dus onze verzekering moet dat regelen met die van hem. Bovendien is er nog een kras op een ander raam, 2
ramen verder aan de buitenkant en heel hoog. Dat komt waarschijnlijk niet door ons, dus dat gaan we nog eens
duidelijk zeggen tegen Alma, zodat we daar niet voor moeten opdraaien. Momenteel zitten we nog 170 euro boven
begroting, maar de huur en het dopselgeld zijn daar nog niet ingerekend.

BBQ

De BBQ was leuk, maar organisatorisch zijn er een paar dingen die volgend jaar beter kunnen:

• Meer pesto en hamblokjes bij de pasta

• Meer shifters (er waren te weinig mensen voor de groentjes)

• Rekeningen niet in de keuken laten slingeren, maar aan beheer geven

• Ajuin, pijpajuin en bieslook bij de aardappelsalade, niet enkel mayonaise

• De opbouw kan vlotter (nu was er weinig tijd en weinig volk met ervaring)

We zijn ook het veggierooster kwijt. Dat ligt waarschijnlijk nog in Wuustwezel. Lexi gaat daar eens langsrijden
om te kijken.

Update Alma

Michael (commercieel directeur van Alma) heeft al gebeld voor de verzekering in verband met de gebroken ruit.
We hebben een afspraak om op dinsdag om 16.15u met hem te gaan praten op Alma centraal. Bram van LOKO en
de vicerector studentenbeleid staan ook aan onze kant. Bram wil wel mee gaan praten, dus hij kan misschien die
dinsdag ineens mee. Er kan ook best iemand meegaan die meer afweet van de verzekering van Wina. Argumenten
die we kunnen aanhalen zijn dat andere fakbars ook aan een relatief lage prijs mogen huren, de bar een van de
enige dingen is die in Heverlee te doen zijn en dat ze ondanks het feit dat we daar al zo lang komen, deze beslissing
hebben doorgevoerd zonder dialoog of voorgaande afspraken. Het draait bij Alma niet zozeer om het geld, maar
eerder om het principe. Bovendien heeft het volgens Bram niet veel invloed op hun begroting, dus argumenteren
dat het voor hen financieel niet beter is zal niet veel helpen.
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Er wordt nog eens samengezeten met de zak om enkele dingen te bespreken voor de komende bar. Boven-
dien hebben ze toch nog een aantal woensdagen ter beschikking voor ons. Momenteel wordt er op de PV van
VTK en LBK ook besproken of ze ons kunnen helpen. VTK is waarschijnlijk niet meer gëınteresseerd omdat ze
al met Scienticafé en Pedagogie zitten. Mocht het echt vastzitten, dan kunnen we naar volgend jaar toe ook
met een aantal kringen een oplossing zoeken. Met de Zak gaat het financieel niet zo goed en het contract van
de Gnorgl eindigt ook volgend jaar, dus misschien kunnen we met 3 kringen samen iets proberen te zoeken. We
kunnen verder ook nog bij Scientica aankloppen. Dit is nu echter nog niet aan de orde. Het is eerder iets voor
wanneer alle onderhandelingen vastzitten.

Activiteiten in de nabije toekomst

EJW @Alma 3

Op zich merkt Alma het niet als we daar niet meer gaan eten. Het conflict met Alma is voor de eerstejaars ook
niet relevant. We kunnen dus best toch naar Alma gaan in plaats van een alternatief te zoeken uit wrok.

Er was eens een cantus

Komt helemaal in orde. Sander mag niet vergeten om Fanne een hand te geven bij het binnenkomen en om hem
aan het woord te laten in de salamander.

Pémé-avond

Er zijn veel inschrijvingen gekomen van eerstejaars, daar is nu een stop op gezet. Je kan nog tot maandagmiddag
(3/10) een mail sturen om je kandidaat te stellen als peter/meter, want dan worden de pémé’s en de eerstejaars
gelinkt. Op zich zijn extra peters niet echt meer nodig, want elke peter heeft nu maximaal 2 eerstejaars, maar als
je zin hebt kan het nog steeds.

Onderwijscafé

De begroting is doorgestuurd en was in orde.

Pré-bar quiz

De quiz is met de bar mee verplaatst naar donderdag. Er werd een mail naar Materiaal gestuurd om de living dan
te reserveren, maar daar kwam nog geen antwoord op. De quiz zelf is bijna af en de begroting is in orde.

Cultuurbar

Het thema is cinema. Er zullen popcorn, nootjes en chips zijn en de cocktail is rum-cola, want je drinkt al wel
eens een cola in de cinema. Karim zal verantwoordelijke zijn, want Simme kan niet heel de avond aanwezig zijn.
Arno zal de volledige bar draaien, vergezeld van telkens 2 mensen van Cultuur. Bij het samenzitten met de Zak
moet nog gevraagd worden hoe het zit met de stewards en of die nuchter moeten zijn. We gaan bruine rum nemen
in plaats van witte en de cocktails aan 50 cent verkopen. Eerst stonden de cocktails op 10 cent, maar dat is
immoreel. Cocktails moeten altijd minstens 50 cent kosten (tenzij in de campagne).

Verken Leuven

Deze activiteit wordt verplaatst naar maandag 10/10, want gewoon omwisselen met de pre-bar quiz was niet
mogelijk. Nu woensdag is het namelijk studentenwelkom, zodat het veel te druk is om dan een rondleiding te
geven. Arne heeft kaarten van Leuven op zijn kot liggen om uit te delen.
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LAN Party

De LAN-party moet verplaatst worden, want het theokot is niet meer vrij op 10 oktober. 1 november is een optie,
maar misschien wel een probleem omdat dat een vakantiedag is. Aangezien het maandag wel les is, blijven er
nog wel veel studenten in Leuven. VTK wil ook nog een LAN-party samen met ons organiseren, maar die van 10
oktober viel te vroeg en die van 4 december valt op een zondag, wat zij niet interessant vinden, omdat ze niet
genoeg studenten in Leuven denken te krijgen dan. We kunnen wel eens vragen of ze mee willen helpen als deze
LAN verplaatst wordt naar 1 november. Voor de opbouw is het wel handig als Webteam helpt, voor het bedraad
internet e.d. Eventueel kunnen we nog extra switches gaan halen bij Ulyssis. Als VTK helpt kunnen we de taken
ook zo verdelen dat wij meer het eten doen en zij de technische kant.

Pre-24 urenrondjes

Het evenement is al aangemaakt op facebook en gedeeld. Ruben is de verantwoordelijke. Een van de twee delen
valt in de verkoopsweek, dus dan zullen er wel meer schachten zijn. De begroting moet nog in orde worden
gemaakt. Het is traditie dat er bij de pre-24 urenrondjes bananen zijn.

Wokeetstand

De begroting is in orde, maar het grasveldje moet nog gereserveerd worden bij lokaalreservering KULeuven. Bij die
reservatie moet ook worden aangegeven of er opwarmapparatuur wordt meegenomen. We gaan 4 duokookplaten
meenemen, want wokpannen zijn te groot om er twee tegelijk op zo’n duovuur te zetten.

Schachtenverkoop

Er werd een reservatieaanvraag ingediend voor de foyer en de A, maar dat gaat waarschijnlijk niet mogen. We
kunnen beter een andere aula vragen, die iets ouderwetser is. De L is een goede optie (N is te klein). De personages
zijn er al, maar het verhaal moet nog geschreven worden. Er moet zeker gezorgd worden dat de schachten voor
het weekend al weten wat ze moeten meenemen als verkleedkleren.

Keizerlijke campingbar

Het is nog niet geweten waar deze bar zal doorgaan. Er was het idee om gouden carolus tripel te voorzien, maar
Kaiser is wel goedkoper en dan kan je je schachten vaker drank voor je laten halen. Als Kaiser niet te regelen is
met de locatie, kunnen er gewoon enkele Kaisers verstopt worden en krijgt de vinders een gouden carolus gratis.
De kopers worden uitbetaald in bonnetjes van 1 euro, dan kan je er ook niet alcoholische dranken mee kopen. Er
moeten nog dingen om te eten worden voorzien, want dat is wel standaard op een verkoopsbar én op een camping.

Cinema Zed

Nicky is dit aan het regelen. We hebben al een film: ‘La fille inconnue’.

JV-receptie

De receptie wordt verplaatst naar 13 oktober, omdat er anders weer een probleem was met verplichte lessen. Nog
niet alle jaren en richtingen hebben een jaarverantwoordelijke. Anthe houdt zich bezig met de eerstejaars en Lien
mailt naar de verantwoordelijken van de ouderejaars met de vraag of ze dat willen blijven doen.
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Activiteiten in de verre toekomst

24 urenloop

Morgen (3 oktober) wordt het contract voor het loopstandje getekend bij Industria. Voor de opbouw heeft Wina
geen werkhandschoenen, dus er moet op tijd in de facebookgroep gevraagd worden aan mensen om die zelf mee
te nemen. De grote schermen die we normaal in het loopstandje hebben, krijgen we dit jaar niet, dus moeten we
een alternatief zoeken. We gaan al eens horen bij Agora, maar andere ideeën zijn welkom. Het promofilmpje zal
deze week gefilmd worden. We hebben aan Wies gevraagd om de coach te spelen, maar hij moet nog antwoorden.

De begroting van de eetstand is nog niet af, Cultuur is er nog mee bezig. Bovendien moet de technische fi-
che zo snel mogelijk in orde worden gebracht.

Er zijn 2 kandidaten voor de DJ-contest: Joachim en Stijn Caerts. 12 oktober moeten we onze kandidaat
doorgeven. We weten niet hoe Joachim draait, dus misschien kunnen we hem eens laten draaien op Plan Sjarel
om te testen. We moeten eens naar plansjarel@scientica.be mailen om te vragen of ze nog iemand zoeken. We
gaan geen BV regelen om te komen.

Cultuurreis

Het infomoment zal plaatsvinden op 11 oktober. Cultuur moet nog brainstormen over wat er in Riga te doen is
en waar we heen gaan, zodat we dat dan al kunnen vertellen.

Varia

• Simme: ‘Mijn eerste begroting was stresserend.’

• Dries: ‘Voel u niet gelimiteerd om enkel in wc’s te kakken.’

• Jari: ‘We zijn langsgegaan bij de cantusbrouwers. De rest van het verhaal gaat Belmans vertellen.’

• Belmans: ‘Wij komen daar aan via een garageopening, op een beton vol hondenkaka, en rijden langs
allemaal torens van bakken naar een grote, oude schuur. Aan de rechtse kant was er een klein kantoortje,
vol spinnenwebben en stof, met een oude man aan zo’n bureau zonder computer. Het was echt een louche
boel.’

• Lien: ‘Bally, er was een ex-winees die had gemaild om te vragen of we de hackaton van zijn werk niet
konden promoten. Die staat nu in de winagenda, maar misschien kan je ook eens naar dat bedrijf mailen
voor sponsoring.’

• Arno: ‘Ik moet Arne bedanken om mee te helpen met de EHBO woensdag. Die kerel ligt nog tot woensdag
in het ziekenhuis. Ook nog dank aan EJW om hun baseball bat te laten liggen, zodat de security daarmee
het raam eruit kon slaan. ’

• Karim: ‘Secretaresse faa-aalt.’ *Het grapje van Karim faa-aalt ook*

• Arne: ‘Ik heb te veel pieten op de bar gezien.’

• Aderik: ‘Fuck Alma.’

• Siebe: ‘Fuck Alma. Aan alle dopers, Simme heeft nog een bekentenis gestuurd.’ (De bekentenis was dat hij
100 % bi is en van Siebe houdt.)

• Arne VDK: ‘Fuck Alma. Ik heb nog een mededeling voor materiaal: ik ken iemand van Thomas Morus die
ook Winalid is en wat kookmateriaal van Wina wil lenen. Ik heb gezegd dat hij een mail moest sturen, dus
die gaat waarschijnlijk vandaag of morgen ergens aankomen.
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• Fanne: ‘Ik heb een voorbeeld van een activiteitenfiche van LOKO gekregen. Ze kennen ons wel niet zo goed,
want er staat bij soort activiteit ‘TD’. In de beschrijving staat wel cocktailfeestje met verkleedthema, dus
dat is al beter. Ik zal het voorbeeld op facebook plaatsen.’

• Carolyne: ‘Het is LOKO’s first Sunday, dus kom zeker naar Plan Sjarel. Om 12 uur is er een gratis vat.’

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Dries vragen circusinitiatie Cultuur 16/10/2016
Uitzoeken badjassen en sjaals WG Winawear 16/10/2016
Activiteitenfiches LOKO maken activiteitenpostenverantwoordelijken 16/10/2016
Rondgaan TAP-kaarten aangeduide personen 16/10/2016
Veggierooster zoeken in Wuustwezel Alexander 16/10/2016
Technische fiche 24 uren indienen Cultuur asap

De vergadering wordt gesloten om 23u36.

Lise Wouters (secretaresse)
lise@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 16 oktober 2016 om 22u00 in de Winaliving.
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